
Referat fra møte i SU/SMU Olsvik skole 21/22 01.11.2021 

 

Tilstede:  

Kjerstin Grøtta (rektor),   Lisa Langøy (avd.leder SFO), 

Rebekka Blomvågnes (lærer),   Hildegunn Haram Lie (lærer),  

Anita Langøen (andre ansatte),  

Sigrid J. Brenna (miljøterapeut)  Anne Rylandsholm (miljøarbeider) 

Ariane og Henrik (elevrådsrep. M-tr.) Sarah og Malin (elevrådsrep. U-tr.) 

Andreas Nieuwejaar (FAUrep.) 

Karl S. Eidesund (Kommunerep.) 

Forfall: Joakim Töpper (FAUrep.) 

 

Sak 1 - 21/22:  Om SU og SMU – Hensikt og funksjon 

• Rektor presenterte kort hvorfor skolen har disse utvalgene. Samarbeidsutvalget (SU) 

er et lovpålagt organ som skal finnes ved alle grunnskoler i Norge. Utvalget skal 

bestå av 2 rep. for undervisningspersonalet, 1 for andre ansatte, 2 for FAU, 2 for 

elevene og 1 for kommunen. På Olsvik skole er rektor og avd.leder SFO også 

representert. 

• SU skal sikre brukermedvirkningen i styringen av skolen, og har rett til å uttale seg i 

alle saker som gjelder skolen.  

 

Sak 2 - 21/22: Valg av leder og sekretær i SU/SMU 

• Leder: Andreas Nieuwejaar  

• Sekretær: Anita Langøen 

 

Sak 3 - 21/22: Nærmiljøanlegg på Olsvik skole 

• Rektor orienterte om nytt nærmiljøanlegg med to sandvolleyball-baner, en mini-

tuftepark med ulike leke -og aktivitetsapparater som er under planlegging fra etat for 

idrett. Plassering vil være på området bak «garasjen» ved siden av Olsvikhallen. 

BMX-bane på kortsiden av Olsvikbanen (mot stupet) er også under planlegging, men 

dato for begge prosjektene er ennå ikke klarlagt. Det ble diskusjoner rundt 

trafikksikkerheten i byggeperioden, fordi arbeidet krever en del store 

anleggsmaskiner som må trafikkere i skolens område i skoletiden. Innspill om 

tidsperspektiv ble framsatt av flere møtedeltakere. 

 

Sak 4+5 - 21/22: Saker fra elevrådet+ Trivsel på ungdomstrinnet 

1. Elevrådet på U-trinn 

• Vil gjerne ha opsjon på å ha friminuttene inne. Benkene i uværskuret er våte når det 

regner og blåser. De vil gjerne være inne i de store rommene på skolen, fordi skuret 

er for lite/trangt for så mange elever som det er på trinnet nå. Det ble foreslått 



pleksiglass i åpningene i skuret som et mulig tiltak. Elevene klager også på dårlig 

inneklima. Rektor orienterer i denne forbindelsen om skolens helseverngodkjenning 

(som er trukket tilbake) 

2. Diskusjon og innspill 

• Forslag om endring av lengde/tidspunkt for friminuttene i løpet av dagen. 

• Diskusjoner rundt låsing av guttetoalettet på u-trinn (ifbm. gjentatte episoder med 

hærverk) FAU-rep. vil ha loggført sin misnøye om forskjellsbehandlingen på bakgrunn 

av kjønn i denne saken. Skolen vurderer å åpne opp igjen toalettet. 

• Prøve «åpen hall» for u-trinn med 2 trinn og 1 trinn inne i storefri, dette vil kanskje 

lette på «trykket» med oppsamling av elever. 

3. Det er ønske om juleball. Rektor er veldig positiv til et slikt arrangement, dette har 

vært tradisjon for u-trinn på skolen i mange år. Elevrådet velger hvilket type ball de vil 

ha, navnevalg er opp til dem. Mest sannsynlig for liten tid til 

planlegging/gjennomføring av juleball, men de legger planer for noe på nyåret. 

4. Garderobene i hallen er preget av slitasje. Flere toaletter er bortimot ødelagt, det er 

gammelt og slitt. Mange elever føler seg utrygg i dusjene – det er altfor åpent. 

Vaktmester skal få beskjed om å sjekke tilstanden på garderober/toaletter og utbedre 

der han kan. Olsvikhallen skal pusses opp innen 2024, så her vil det nok bli en 

forbedring på sikt. 

 

5. Elevrådet på M-trinn  

• Etterspør muligheten for vannkoker. FAU-rep. ber rektor ta kontakt med byggherre 

ang. type elektronikk – her må det tenkes på brannvern og sikkerhet. Forslag om 

ulike stasjoner/gr.rom der dette kan oppbevares/brukes ifbm. spisetiden. Elevrådet tar 

saken med tilbake til elevene. 

• Det er et ønske om flere bordtennisbord i skuret på B-trinn. Rektor tar saken videre til 

etat for skole. 

• Nye/flere basket- og fotballer er etterspurt av flere klasser på m-trinnet. 

 

Sak 6 - 21/22: Områdesatsing Olsvik 

• Et 5-årig prosjekt som er statlig finansiert, for å forhindre frafall til VGS for elever fra 

Olsvik/Loddefjord. 

• Prosjektgruppe på 5 lærere fra de ulike skolene. 

• Lærerne er frikjøpt 50% til prosjektarbeidet, og har felles kontor på Vestkanten. 

• Lærerne sitter også i Kvalitetsutviklingsgrupper på sine respektive skoler. 

• Prosjektgruppen skal snakke med både elever, foreldre, lærere og rektor. 

• Medvirkning er et nøkkelord prosjektgruppen jobber utifra. 

 

Sak 7 - 21/22: Saker fra FAU 

• Lysfest: Det blir lysfest i år 25/11. Det blir et utendørsarrangement. 

• Refleksaksjon: Årets refleksaksjon er satt til 3/12. 

• Natteravn: Her trengs flere foreldre. Det er ikke natteravning resten av dette året, de 

starter opp igjen ut på nyåret. 

• Trafikkgruppen er aktiv i flere prosjekter; Bl.a trafikksituasjon ved skolen v/skolestart 

og den planlagte nye barnehagen v/Olsvikbanen. 



 

Sak 8 - 21/22: Elevenes arbeidsmiljølov, paragraf 9A 

• Utsettes til neste møte. 

 

Sak 9 – 21/22: Dysleksivennlig skole 

• Skolen har søkt om å bli godkjent som dysleksivennlig skole. 

• Rektor informerte litt om dysleksivennlig kafè som ble arrangert 25/10, et vellykket 

arrangement med både lærere, elever og foresatte. 

 

Sak 10 – 21/22: Saker fra SFO 

1. SFO-basen er ikke godkjent som oppholdsrom, her mangler tilstrekkelig dagslys og 

utsyn. Morgen-SFO for 2. til 4. trinn er på SFO-basen da dette er innenfor loven for 

helsevern. Etter skoletid bruker 3.- og 4. trinn klasserommene i hallen og 2. trinn 

holder til på kl.rom 3 og 4 på storskolen. 

2. Rektor ønske å bytte Skjenlia mot «barnehagetomten» men byråd/politikerne er lite 

«lydhør» for dette. 

• Det kom mange ulike forslag om endring av SFO-base, ingen vet ennå hva som vil 

skje fremover. Skolen har frist til aug. 2022 for å komme med planer om fremtidige 

godkjente lokaler til SFO. SFO-leder og rektor har et ønske om å samle hele SFO i 

samme bygg/lokale, men pr. i dag er det ikke plass noe sted. Det jobbes videre med 

planer. 

• Områdesatsing i Olsvik har også laget en tuftepark v/»bratikken. 

 

Møtet ble avsluttet ca. kl. 20.30 

 

Anita Langøen 

Referent 

 

 

 


